
 

 
 

 

    
Oslo KFU 
Oslo 
Kommunale  
Foreldreutvalg 

Fakturaadresse: 
Eikelundveien 9B 
0588 OSLO 

postmottak@oslokfu.no 
www.oslokfu.no 
 

Org.nr.: 997620585 

 

Styreprotokoll 
 
Til stede: Styreleder: Live Kristiane Skarvang  

Nestleder: Kjersti Austdal 
Styremedlem Annette Gauslå 

Forfall: Styremedlem Erlend des Bouvrie 
 

Møtegruppe: Oslo Kommunale foreldreutvalg 
 

Møtested: Teams 
Møtetid:  01.11.22, kl. 17:00 – 18:30 
 
 

Formalia 
011122-01 Innkalling og sakliste 

Sakslistemailen ble godkjent. 
 

011122-02 Godkjenning av referat fra 11.10.22 

Referatet ble godkjent. 

 
 
011122-03 Forslag om signering av Mangfoldsplakat 

Fint initiativ, synliggjør at vi er frivillige. Må huske dette ved evaluering av handlingsplanen, samt 
innlemme valgkomitéen at dette er noe vi ønsker å ha fokus på. Viktig å informere utvalget også. 
 
Vedtak: Oslo KFU ønsker å signere Manforldsplakaten. Styreleder signerer. 
 
 
011122-04 Skolebesøk i forbindelse med FAU-prisen 2021 og 2022 

10.11.22 hos Sagene skole (prisvinner 2022) og 01.12.22 hos Voksentoppen (prisvinner 2021). 
Styreleder kan delta begge dagene og nestleder deltar også i desember. Det legges opp til en 
overrekkelse av noe som FAU kan dele fremfor en blomst. 
 
 
011122-05 Skolegruppemøte 23.11.22 

Fysisk møte i lokaler hos UDE, 10. etasje. Et styremedlem har kontakt med KORUS og SaLTo, 
avventer svar i løpet av uken. Forebyggende enhet hos Politiet er også aktuelt. Agenda ble 
diskutert og vil bli tatt med til utvalgsmøtet i etterkant for videre diskusjon og utforming. Denne 
vil bli sendt ut i løpet av uken. 
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011122-06 Foreldrekonferansen 15. mars 2023 

Live har snakket med UDE om lån av konferansesalen i 2. etg hos UDE 15.03.23. Oslo KFU skal 
sende en mail med dato, etter avtale med vår kontaktperson hos UDE. 
 
Forslag til temaet vil bli diskutert på utvalgsmøtet, men viktig å følge opp den røde tråden som 
har vært gjennom de senere årene. Ønskelig at en gruppe på to-tre holder i arbeidet med å jobbe 
fremover. 
 

011122-07 Rekruttering 

Sjekke med valgkomitéen om hvor langt den har kommet i sitt arbeide og om hva de tenker om 
et tredje medlem av komitéen pr nå. Uavhengig av hva komitéen tenker, så vil Oslo KFU ha en 
klar tanke om hvordan rekruttere til denne fremover. Forslag om å inspirere til dette på 
skolegruppemøtene i november og februar, da mail til FAU-ene har ikke gitt noe resultat. 
 

011122-08 Filmer om FAU-arbeid 

Styreleder har kontaktet noen produksjoneselskaper om produsering av filmer for FAU. Hun 
følger opp dette og vil informere via mail etter hvert som ting blir avklart. Da kan styret eventuelt 
ta en avgjørelse når noe konkret foreligger. Det minnes om at dette også er en sak Oslo KFU har 
spilt inn til UDE og at denne vil følges opp på kommende dialogmøte (14.11.22). 
 
Innspill:  
• Hva om noen på en medielinje ved en VGS kan gjøre jobben? Viktig at det er aktør som gjør 

hele jobben, slik at det ikke blir enda en sak som styret må holde i.  
• Hva om det i denne sammenhengen også sees på om det kan lages en kort rekrutteringsfilm 

for Oslo KFU? 
 
Viktig at Oslo KFU konkretiserer planene rundt filmene, slik at det blir enklere å lage en bestilling. 
To styremedlemmer tilbyr seg å være med i en arbeidsgruppe, og så er det ønskelig at noen fra 
utvalget også deltar i denne. 
 
 
011122-09 Ubesvarte og åpne henvendelser 

Det er 53 henvendelser siden styremøtet i slutten av oktober. Disse fordeler seg slik: spørsmål 
(15), orienteringer (32), invitasjon (1), innspill (3), høring (1) og påmelding (1). 
 
Åpne saker 
• 24.10.22 – henvendelse fra FAU som vant FAU prisen, ang. skolebesøk. Ble avklart i 

styremøtet. 
• 26.10.22 – henvendelse fra produksjonssekslap vedrørende FAU-filmer. Ble avklart i 

styremøtet. 
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• 27.10.22 – henvendelse fra produksjonssekslap vedrørende FAU-filmer. Ble avklart i 
styremøtet. 

• 31.10.22 – tilbakemelding fra UDE om deltakelse på kurs i FAU-arbeid. Blir avklart i løpet av 
kvelden. 

• 31.10.22 – henvendelse fra OVK ang hvem som deltar på skolebesøk i november og 
desember. Ble avklart i styremøtet. 

• Signering av avtale om leie av lokaler våren 2023. Ble avklart i styremøtet. 
 
 
 
Eventuelt 

Ingenting på eventuelt i dag. 
 
 
Møtet ble hevet 18:11. 


